

Title	目 录 ; Contents
Sub Title	
Author	
Publisher	「満洲の記憶」研究会
Publication year	2024
Jtitle	満洲の記憶 No.10 (2024. 12) ,p.222- 223
JaLC DOI	
Abstract	
Notes	
Genre	
URL	https://koara.lib.keio.ac.jp/xoonips/modules/xoonips/detail.php?koara_id=KO32003001-20241200-0222

慶應義塾大学学術情報リポジトリ(KOARA)に掲載されているコンテンツの著作権は、それぞれの著作者、学会または出版社/発行者に帰属し、その権利は著作権法によって保護されています。引用にあたっては、著作権法を遵守してご利用ください。

The copyrights of content available on the KeiO Associated Repository of Academic resources (KOARA) belong to the respective authors, academic societies, or publishers/issuers, and these rights are protected by the Japanese Copyright Act. When quoting the content, please follow the Japanese copyright act.

目录

《洪熙の残照》(4)

作者：奥村松平

解说：今井就稔，甲贺真广

编辑：奥村武彦，上田裕子，甲贺真广，今井就稔，菅野智博

参与《洪熙の残照》缮写的感想

作者：上田裕子

父亲、满洲与我们：写于《洪熙の残照》连载结束之际

作者：奥村武彦

安武诚子的战后熊本、东京日记：1947 年 1 月 1 日—1947 年 11 月 21 日

作者：安武诚子

编辑：大石茜，甲贺真广，加藤春千代

追寻女性记者安武诚子：满洲遣返与在熊本的生活重建

作者：大石茜

遣返港口调查记：关于博多港遣返的记忆与纪念

作者：梅村卓

哈尔滨调查记：小古洞村、中国人民解放军第四野战军纪念馆、花园难民收容所遗址

作者：大井匠

资料介绍：从国立公文书馆所藏《引扬者在外事实调查表，青岛市》为中心来

看青岛遣返情形

作者：山本一生

2024 年度“满洲记忆”研究会参加記①：会报研究开展中关于历史实践的对话

作者：清水亮

2024 年度“满洲记忆”研究会参加記②：“满洲记忆”研究会与历史实践

作者：白岩伸也

“满洲记忆”研究会活动记录 / 会务公告 / 编后语

Contents

Afterglow in Hong Xi Street, part 4

Assisting with the final editing of Afterglow in Hong Xi Street

My father, Manchuria and ourselves: Completing the serial Afterglow in Hong Xi Street

Nobuko Yasutake' s Post-war Kumamoto and Tokyo Diaries: January 1 to November 21, 1947

Following Female reporter Nobuko Yasutake: Repatriation from Manchuria and Rebuilding her Life in Kumamoto

Field Report in Returnee Ports: Memories and Commemorations of Repatriation to Hakata Port

Harbin Fieldwork Report: Xiaogudongcun, the New Fourth Army Memorial Hall and the Site of the Huayuan Refugee Camp

Document Introduction: An analysis of the repatriation situation from Qingdao based on the 'Qingdao City' section of the "Survey of the Overseas Facts of Repatriates" stored at the National Archives of Japan

Summary Report of the 2024 Annual Meeting 1: Dialogue on Historical Practice sparked by Bulletin Research

Summary Report of the 2024 Annual Meeting 2: Historical Practice and The
Society for “Memories of Manchuria”